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Abstract (en)
[origin: US4755807A] A device for the display of data, comprising on the one hand a matrix of luminous dots (11a, 11b, . . . 11n) each of which
is constituted by at least one pair of light-emitting diodes arranged in anti-parallel with the color of the light emitted by one diode of the pair being
different from that of the other diode, and comprising on the other hand, an electric a.c. voltage supply source (16) whose output terminals (17 and
18) can be coupled to the supply terminals of the luminous dots by electronic switches (25a, 25b . . . 25m) controlled by a control signal generator
(30). A color variation requirement, referred to as "background" of the sign, is obtained by rendering the electronic switches (25a, 25b, . . 25m)
conducting during one and/or the other cycles of the supply voltage, while the data to be displayed are formed by the assembly of luminous dots
(11i, 11j) whose connections are connected to the supply source (16) in accordance with a polarity which is inverse to that of other luminous dots
which constitute the complementary "background" hue.

Abstract (fr)
Enseigne lumineuse pour l'affichage d'une information, comportant d'une part une matrice de points lumineux (11a, 11b... 11n) dont chacun est
constitué d'au moins une paire de diodes électroluminescentes, montées en antiparallèle, la couleur de la lumière émise par une diode de la paire
étant différente de celle de l'autre diode, et comportant d'autre part une source d'alimentation électrique (16) à tension alternative dont les bornes
de sortie (17 et 18) peuvent être couplées aux bornes d'alimentation des points lumineux au moyen d'interrupteurs électroniques (25a, 25b,... 25m)
commandés par un générateur de signaux de commande (30). Une loi de variation de couleur, dite "de fond", de l'enseigne est obtenue en rendant
passants les interrupteurs électronique (25a, 25b,...25m) durant l'une et/ou l'autre alternance de la tension d'alimentation tandis que l'information
à afficher est formée par l'ensemble des points lumineux (11i, 11j) dont les connexions sont raccordées à la source d'alimentation (16) selon une
polarité inverse de celle des autres points lumineux qui forment la teinte complémentaire "de fond". Application à la visualisation d'informations
publicitaires ou autres.
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